
Hörja Byalag
Byastugan 2023-11-19

Protokoll fört vid ordinarie styrelsemöte

Närvarande: Jenny Anell
Patrik Nordgren
Mats Svensson
Peter Johansson
Henrik Hörgerud

§1. Ordförande Jenny Anell hälsade välkomna och förklarade mötet för öppnat.

§2. Dagordningen godkändes i sin nuvarande form

§3. Ekonomin är modest men stabil.

Kassören meddelade att en del av Byalagets bankmedel flyttats till räntebärande obundet 
placeringssparkonto.

§4. De privata markägarna är positiva till röjning i anslutning till broarna vid Hörjagården.
      Kommunens svar inväntas och åtgärden planeras utföras innan lövsprickning 2024.

      Med anledning av att Byalaget undersöker möjligheterna att få till stånd en anläggning för
      främjandet av fysisk aktivitet bland både barn och vuxna på Åleden har Mats börjat samla 
      information om olika alternativ. Henrik trycker på angående eventuell planändring hos
      Kommunen.

      Då det åter kommit önskemål till Byalaget om att verka för busshållplatser i Källstorp beslöts att
      Henrik ska lyfta det med Skånetrafiken.

§5. A, Byalaget beslöt att avstå från att delta i det projekt LF – Göinge - Kristianstad planerar
                 med trygghetsvandringar i Tyringe tätort, åtminstone under kommande år.

B, Uppgifter om Hörja skickas till Tyringe.nu för uppdatering av deras hemsida.

C, Då Byalaget inte har några projekt tillräckligt färdiga för ansökan i denna omgången 
                 kommer inga ansökningar skickas till Tyringe Sparbanksstiftelse i nuläget.

D, Byalaget stämmer av med de övriga byalagen i gamla Tyringe Kommun angående 
                 nätverkande.



§6. Byalaget beslöt att starta en ny Facebook-grupp för Byalaget.

      Föräldraföreningen i Röke – Hörja har frågat efter medel till leksaker på Fritids i Hörja.
      Byalaget meddelar att vi gärna hjälper till att synliggöra frågan alternativt hjälper till med att
      söka bidrag från någon stiftelse eller dylikt. 
 
      Byalaget beslöt att försöka stärka samarbeten och synergieffekter mellan föreningar och
      organisationer i byn och har som målsättning att en början ska vara deltagande i någon form på
      Hörjagårdens Påskmarknad.

§7. Nästa möte planerades till 14/1, Kassören åtog sig att ordna fika.

§8. Ordförande Jenny Anell tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

______________________   _________________________
Ordf. Jenny Anell Sekr. Henrik Hörgerud

 


